

BUND 2 SELECTIONS

外滩2号精选

The Bund No.2 building with long history, Waldorf Astoria Shanghai on the Bund shoulders the mission of culture inheritance and soul endowment, therefore, we launch Bund No.2 selected cocktail series, making you to feel different taste buds experience in the heritage building with excellent mixology, and taking you to feel the artistic conception of change from spring to summer in Shanghai.

在历史悠久的外滩2号建筑，上海华尔道夫酒店肩负着文化传承和灵魂赋予的使命，我们为此推出外滩2号精选鸡尾酒系列，以精湛的调酒技术让你在历史建筑有不一样的味蕾体验，和带你感受上海春天到夏天季节变换的意境。

SAKURA TREE

樱花树

“ROKU” Japanese Gin, Sakura Syrup, Fever -Tree Tonic Water

“六”日本金酒，樱花糖浆，芬味树印度汤力水

“Roku” Japanese Gin is adopted to bring the gentle flavor of sakura and pomelo, matching with sakura syrup and tonic water, bringing you the artistic conception of the spring breeze and sakura blossoms.

采用“六”日本金酒带来的樱花和柚子温和风味，再以樱花糖浆和汤力水交织搭配，带来春天的清风和樱花盛开的意境。

SEASONAL VIEW

春花秋月

White Wine, Remy Martin VSOP, Luxardo Triple Sec, Limoncello, Sprite

白葡萄酒，人头马VSOP，路萨朵橙皮利口酒，柠檬利口酒，雪碧

From spring to summer, it is a season when various fresh fruits begin to grow. We adopt white wine and cognac as base to bring the flavor shock with multi fruits, finally matching it with Sprite and make you feel the fresh fruits impact on your taste buds, like the gushing of Spring. 春天至夏天是众多新鲜水果开始生长的季节，我们选用白葡萄酒和干邑为基酒来带出多种新鲜水果的风味冲击，最后搭配雪碧让你感受新鲜水果像涌泉一样，冲击着您的味蕾。

MOODS OF LOVE

风花雪月

Michter's Bourbon Whiskey, Peach Liqueur, Lemon Juice, Luxardo Triple Sec

酩帝诗波本威士忌，水蜜桃利口酒，柠檬汁，路萨朵橙皮利口酒

The combination of peach and whiskey integrates and balances each other's flavor, just like when a serious gentleman meets the noble lady in spring by lowering both their postures, knowing each other more.

水蜜桃与威士忌的搭配，可以互相融合与平衡彼此的风味，就像是绅士放下严肃的姿态，淑女放下高贵的姿态，在春季彼此相遇与相识。

RMB 128 PER GLASS

每杯人民币128元